

Hutchison Telecommunications Hong Kong Holdings Limited 和記電訊香港控股有限公司



19/F, Hutchison Telecom Tower, 99 Cheung Fai Road, Tsing Yi,
Hong Kong
Tel: (852) 2128 2828
Fax: (852) 2128 3388
Website: www.hthkh.com
Email Address: pr@hthk.com

香港青衣長輝路 99 號和記電訊大廈 19 樓
電話：(852) 2128 2828
傳真：(852) 2128 3388
網址：www.hthkh.com
電子郵件：pr@hthk.com

Senior Management

Mr. Kenny Koo Chief Executive Officer
Ms. Suzanne Cheng Chief Financial Officer

高層管理人員

古星輝先生 行政總裁
鄭慧善女士 財務總裁

Business Activities

Hutchison Telecommunications Hong Kong Holdings Limited (HCHKH or the Group; stock code: 215) is a leading mobile operator providing advanced mobile communications under the “3” brand in Hong Kong and Macau. The Group launched a 5G service in Hong Kong in April 2020 and is flourishing into a digital operator in the new 5G era. HCHKH contributes to the development of a new economy ecosystem by serving consumer and corporate customers with diversified mobile services, Internet-of-Things and 5G solutions. HCHKH is a member of the CK Hutchison Holdings group (stock code: 1). By combining the benefits from the Group's close ties with global partners and synergies with members of the 3 Group, HCHKH channels the latest technologies into world-class digital services, corporate solutions and innovative products that set market trends, steer industry development and contribute to Hong Kong's development as a smart city.

業務概況

和記電訊香港控股有限公司（和記電訊香港控股；股份代號：215）是香港領先的電訊服務營辦商，以「3」品牌在香港和澳門提供多元化的流動通訊服務。集團於 2020 年四月在香港推出 5G 服務，致力在 5G 新世代轉型為數碼營辦商，以及透過為個人及企業客戶提供多元化的流動通訊服務、物聯網及 5G 方案，推動新經濟生態圈的發展。和記電訊香港控股為長江和記實業（股份代號：1）集團成員，憑藉與 3 集團的緊密連繫及與環球頂尖夥伴的合作關係，以最新的通訊科技，提供世界級的數碼服務、企業方案和創新產品，締造市場潮流，領導業界發展，推動香港邁向智慧城市。

For more information on HCHKH, please visit www.hthkh.com.
For 3 Hong Kong mobile services, please visit www.three.com.hk.
For 3 Macau mobile services, please visit www.three.com.mo.

有關和記電訊香港控股的詳情，請瀏覽 www.hthkh.com。
有關 3 香港的詳情，請瀏覽 www.three.com.hk。
有關 3 澳門的詳情，請瀏覽 www.three.com.mo。

Parent Company

Company Name: CK Hutchison Holdings Limited
Location: Hong Kong

母公司

公司名稱：長江和記實業有限公司
地區：香港

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: Hutchison Telephone Company Limited
Hutchison Telephone (Macau) Company Limited

聯營或附屬公司

公司名稱：和記電話有限公司
和記電話（澳門）有限公司